

21.08.2020

## Warranty Reparation Letter

To: Municipiului Chişinău, Parcul urban de autobuse,

Anadolu Isuzu company provides the opportunity to carry out warranty reparation of ANADOLU ISUZU Buses at the station of those Services "Parcul Urban De Autobuse". This scheme of work will increase the speed and quality of repairs, reduce bus downtime, and will allow "Parcul Urban De Autobuse" to receive additional income for warranty repairs and reduce repair costs after the end of the warranty period.

For the warranty reparation of the buses, Anadolu ISUZU will pay "Parcul Urban De Autobuse" for the reparation work, according to the previously agreed rates.

Anadolu Isuzu, will provide "Parcul Urban de Autobuse" necessary spare parts for the warranty period.

Also, Anadolu Isuzu is ready to arrange trainings for the staff of "Parcul Urban De Autobuse" for the repair of Buses, on the territory of the Anadolu Isuzu factory.

At the moment, 3 employees of Parcul Urban de Autobuse have already completed training at the Anadolu Isuzu factory.

Компания Anadolu Isuzu предоставляет возможность проведение гарантийного ремонта Автобусов ISUZU на станции тех. Обслуживания «Parcul Urban De Autobuse». Данная схема работы позволит увеличить скорость и качество ремонта, сократить время простоя автобусов, а так же позволит «Parcul Urban De Autobuse» получить дополнительный доход за осуществление гарантийного ремонта и сократить расходы по ремонту после окончания гарантийного срока.

За осуществление гарантийного ремонта автобусов, Anadolu ISUZU будет производить оплату «Parcul Urban De Autobuse» за проделанные ремонтные работы, согласно заранее согласованным тарифам.

Anadolu Isuzu в свою очередь обязуется обеспечить "Parcul Urban de Autobuse" необходимыми запасными частями для осуществления гарантийного ремонта автобусов Anadolu ISUZU.

Так же компания Anadolu Isuzu готова провести обучение персонала «Parcul Urban De Autobuse» по ремонту Автобусов, на территории завода Anadolu Isuzu.

На данный момент 3 сотрудника Parcul Urban de Autobuse уже прошли обучение на заводе Anadolu Isuzu.

